
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                 
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2   
1356 Dobrova 
 
 

Z A P I S N I K  
4. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo,  
02. aprila 2003 ob 19.00 uri v dvorani gasilskega doma na Dobrovi.   
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško, Dr. Janko Dolinar, Janko Dolinar, Harison Kirinčič, Leopold Oblak, Marjan 
Plestenjak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Mateja Rotar, Franc Setnikar, 
Olga Skopec, Damjan Širca,  Milan Velkovrh.  
 
Odsotni svetniki: Anton Gerjolj, opr.,  Jože Oven, neopr. 
 
župan Lovro Mrak,   
 
Ostali prisotni:  Jože Brezovec, Helena Čuk, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Boris 
Krnjajič, Mojca Sečnik, Mateja Tavčar, delavci občinske uprave. 
 
Vabljeni: Veronika Krašovec, predsednica nadzornega odbora občine.      
 
Župan je prisotne svetnike pozdravi ter ugotovil, da je seja sklepčna ter dal na glasovanje 
dnevni red seje: 
 
1. Potrditev zapisnika 3. redne seje  
2. Vprašanja in pobude svetnikov   
3. Predlog proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2003  
4. Potrditev cene socialno varstvene storitve- pomoč na domu 
5. Predlogi članstva : - OVK  
                                     - članstvo v nadzornih svetih odvisnih družb Holdinga 
6. Razno 
Dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Župan je pozdravil predsednico nadzornega odbora občine, gospo Veroniko Krašovec, ter ji 
predal besedo. Predsednica NO je povedala, da je nadzorni odbor že zasedal in obravnaval del 
gradiv, ki jih je posredovala gospa Grabnerjeva iz občinske uprave. Povedala je, da bo nekje 
do konca meseca aprila pripravljeno poročilo nadzornega odbora o pregledu poslovanja 
občine.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 3. redne seje  
Svetnik Potočnik je ponovno poudaril, da želi, da so njegove pripombe zabeležene v 
zapisniku. Tako želi, da se pri zapisniku 3. redne seje vnese naslednjo njegovo pripombo, 
tako, da se pri osmi  točki dnevnega reda – (str. 6) JZ Polhograjska Graščina vnese naslednje 
besedilo: »Svetnik Anton Potočnik je podprl sprejem omenjenih aktov, saj bi tako končno 
pravno uredili delovanje graščine. Opozoril pa je njemu sporna določila v aktih, kjer je 
potrebno paziti, da finančne obveznosti ne preidejo na lokalno skupnost. V odloku se omenja 
tudi lastništvo nad objekti v grajskem kompleksu. Potočnik je dejal, da se je potrebno 
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zavedati, da je grad v lasti države in da naj bo občina pozorna pri teh določilih, ki se tičejo 
lastništva, zaradi morebitnih kasnejših sankcij.« 
Zapisnik je bil s pripombo soglasno potrjen.  
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov 
• Na seji je občinska uprava razdelila svetnikom pisno gradivo na vprašanja iz preteklih sej: 

gradnja občinskega objekta, pojavljanje medveda na Setniku, Krajinski park Polhograjski 
Dolomiti. Župan je svetnikom povedal, da je v zvezi s pojavom medveda na 
Polhograjskem govoril z lovci, ki so mu povedali, da je bila za odstrel medveda že izdana 
odločba, vendar je odstrel omejen tudi z zakonskimi roki, pa tudi medveda ni več opaziti v 
teh gozdovih. Svetnik Potočnik je odstopil od svoje zahteve za pregled porabe sredstev za 
kulturo in šport v preteklem obdobju, saj je gospa Grabnerjeva, ki je odgovorna za 
posredovanje teh podatkov, odšla na porodniški dopust.  Svetnik Milan Velkovrh je dobil 
seznam podatkov porabe sredstev iz naslova kmetijstva (seznam prejemnikov sredstev 
državnih pomoči na javnem razpisu v letu 2002), z opombo oz. opozorilom svetnika 
Oblaka, da je potrebno s podatki ravnati v skladu z dolžnostmi občinskega svetnika. 

• Svetnica Olga Skopec je zastavila vprašanje, kako poteka izgradnja čistilne naprave na 
Šujici oziroma zakaj se na projektu ne dela več. Župan je pojasnil, da so se dela vršila do 
porabe sredstev, ki jih je VO-KA namenila za izgradnjo, nadaljevanje del bo 
vzpostavljeno ob odobritvi novih sredstev v ta namen. Občinska uprava naj pridobi uradno 
informacijo o poteku del ter pripravi obvestilo za javnost.  

• Svetnik Anton Potočnik je ponovno podal pobudo za uvedbo ločenega zbiranja odpadkov 
ter pozval svetnike k resnemu razmisleku o tovrstni problematiki.  Prav tako je opozoril na 
neizvajanje že sprejetega odloka o plakatiranju ter podal pobudo za pripravo odloka, ki naj 
bi urejal gibanje psov na kmetijskih površinah in naseljih. Podal je tudi pobudo, naj se na 
vsaki seji občinskega sveta posebej poroča o fazah investicij, ki so v teku- svetniki naj 
bodo seznanjeni z investicijami v gradnji (načeloma o tistih, ki presegajo vložek 1 MIO 
tolarjev). Župan je svetnikom povedal, da se bo adaptirala stavba pri rondoju, kje je 
telefonska centrala, travnate površine se bodo izravnale ter zasejale, postavile pa se bodo 
tudi oglasne table podjetnikov, ki želijo odkupiti reklamni prostor.  

• Svetnik Marjan Plestenjak je zastavil vprašanje v zvezi z zbiranjem podatkov za 
telefonijo. Župan mu je povedal, da je že osebno urgiral ter se na PTT seznami 
pogodbenih zavezancev, ki so upravičenci do vračila po sprejetem zakonu, že pripravljajo. 
Svetnik Plestenjak je povprašal, kdaj bodo znani podatki o odobrenih vlogah za 
spremembo namembnosti zemljišč. Župan je povedal, da je v občinskem glasilu objavljen 
zaključni rok za oddajo pobud, to je 30.04. 2003, po tem datumu pa bo podjetje API 
d.o.o., ki je pogodbeno prevzelo izpeljavo sprememb prostorskega akta, pripravilo 
poročilo o izvedbi del. Svetnik Plestenjak je podal tudi pobudo, da se informacija o 
nameravani gradnji občinskega objekta, ki je sedaj ustavljena, posreduje javnosti, saj so 
ugibanja v javnosti različna. 

• Svetnik Velkovrh Milan je povprašal o statusu nepremičnin v lasti občine in ali g. Ilc še 
opravlja dela za občino. Župan je dejal, da se lastništvo na nekaterih objektih še ugotavlja,  
gospodu Ilcu, do sedaj pravnemu zastopniku občine, pa je bila pogodba o sodelovanju 
odpovedana.  

• Svetnik Harison Kirinčič je zastavil vprašanje v zvezi delom uprave; kako uprava zavrača 
vloge oziroma kakšen je potek sprejemanja pošte. Mateja Tavčar mu je pojasnila postopek 
dela uprave v zvezi z zastavljenimi vprašanji, ki morajo potekati skladno s predpisi, ki 
urejajo to področje. V kolikor pa obstajajo konkretna vprašanja, pa se to poizve na sedežu 
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občine. Prav tako je gospod Kirinčič želel, da bi svetniki imeli možnost udeležiti se 
strokovnega seminarja na temo občinskega proračuna oz. proračunskega financiranja 
nasploh.  Župan je povedal, da če imajo svetniki konkretna vprašanja, lahko na sejo 
povabi tudi računovodjo, ki je po odhodu gospe Grabner pomagal na financah, da bo 
odgovarjal na zastavljena vprašanja. Zastavil je tudi vprašanje, zakaj občina ni davčni 
zavezanec. Vprašanje je namenil tudi načinu investiranja v vodovode,  saj v predlagani  
obliki ne vidi perspektive.  

• Svetnica Mateja Rotar je predlagala, da se točka za Nadomestilo za uporabo stavbnega 
zemljišča zmanjša in 0,50 Sit na 0,47 Sit.    

      
Ad 3) Predlog proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2003  
Župan je obrazložil predlog proračuna. Povedal je, da je predlog za letošnje leto, tak, kot ga je 
pripravila finančna služba uprave. Povedal, je da nekateri transferi niso pregledno razdelani. 
Za naslednje leto bo predlog proračuna predstavljen v taki obliki, ki bo svetnikom in ostalim 
občanom omogočal celovit in logičen pregled po posameznih postavkah.     
 
Nato je dal predlog proračuna v razpravo. V razpravi so sodelovali svetniki Kirinčič, Dolinar, 
Pograjc, Potočnik, Setnikar, Velkovrh, Širca, Prosen, Plestenjak. Dr. Dolinar.  Največ 
vprašanj je bilo na temo preglednosti proračuna, kar je v uvodu povedal tudi že župan, ki je v 
nadaljevanju na zastavljeno vprašanje pojasnil znižanje postavke na materialnih stroških 
občinske uprave. Svetnik Dolinar je podal predlog za ločen razvid komunalnih prispevkov po 
krajevnih skupnostih, svetnik Potočnik je podal predlog, da se v prihodnje postavka varstva 
kulturne dediščine izloči iz kulture, nikjer tudi ni videl sredstev za postavitev ležečih 
policajev na cesti Pot na Gornje polje. Svetniki so zastavili tudi vprašanje v zvezi z 
sofinanciranjem asfaltnih prevlek s strani občanov, sredstvi za delovanje amaterskih knjižnic, 
nadstandardu v šolah,  ter o seveda poplačilu investicij, ki so bile izvedene v preteklem letu.  
 
Glede na dvofaznost sprejemanja proračuna je župan svetnike seznanil z načinom sprejema 
predloga proračuna. Svetniki so se strinjali, da so postavke usklajene ter tako sprejeli 
naslednja sklepa:  
 
Sklep 36/1/4 
Ob upoštevanju medsebojne usklajenosti po delih proračuna ter glede prihodkov in odhodkov, 
občinski svet meni, da je proračun za leto 2003 usklajen. 
 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o proračunu občine Dobrova- 
Polhov Gradec za leto 2003. 
 
ZA: 14 glasov         
Sklep je bil soglasno sprejet. 
  
Ad 4) Potrditev cene socialno varstvene storitve- pomoč na domu 
Jože Brezovec iz občinske uprave je svetnikom pojasnil, da je Center za socialno delo 
izračunal aktualno ceno za našo občino. Le-ta bo pri obravnavanju posameznih upravičencev 
do te pomoči ravnal tako, da bo dejansko plačilo teh storitev odvisno od dohodkov 
posameznika oziroma družine. Do sedaj so bile te storitve brezplačne. Povedal je tudi, da je 
na to temo pripravljen tudi prispevek, ki bo objavljen v občinskem časopisu. Občina ima 
sprejet Odlok, ki ureja to področje in zaposleni dve delavki, ki izvršujeta dela in naloge s tega 
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področja. Svetnik Oblak Leopold je povedal, da je v času njegovega županovanja bila 
uvedena ta oblika pomoči in jo še vedno podpira. Povedal je, da jo je sosednja občina Horjul 
ukinila, in da občani s to odločitvijo niso bili zadovoljni. Gospod Brezovec pa je svetnikom na 
kratko predstavil tudi vsebino dela Pomoči na domu.  
S sprejemom spodaj navedenega sklepa so svetniki podali soglasje:  
  
Sklep 37/2/4 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec daje soglasje k ceni storitve pomoč na domu, 
ki jo predlaga izvajalec Center za socialno delo Ljubljana Vič Rudnik in znaša 1.531,90 Sit na 
uro za opravljene storitve. 
Sklep začne veljati z dnem sprejema in se uporablja od 01.04. 2003 dalje. 
 
ZA: 14 glasov         
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Predlogi članstva : - OVK  
          članstvo v nadzornih svetih odvisnih družb Holdinga 
Svetnik Harison Kirinčič je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, povedal, da so na komisijo prispeli še štirje predlogi za članstvo v občinski 
volilni komisiji. Svetnik Viktor Prosen je zastavil vprašanje v zvezi s predlogom NSi, svetnik 
Velkovrh Milan  pa v zvezi s predlogom Liste za Polhov Gradec in okolico.  
Svetnik Kirinčič je povedal, da je predlog pripravljen že drugič in je po njegovem mnenju 
maksimalno usklajen.  
Svetnik Milan Velkovrh  je zahteval, naj se v zapisnik napiše, da bo glasoval proti predlogu.  
Na glasovanje je bil dan naslednji   
 
Sklep 38/3/4 
o imenovanju občinske volilne komisije 
V občinsko volilno komisijo se imenujejo:  
1. Primož Vehar, predsednik, 1968, Polhov Gradec 38, 

Did Mušinovič, namestnik predsednika, 1957, Podsmreka 5 P, 
2. Marta Butina, članica, 1955,  Stara cesta 14, Dobrova 

Vital Eržen, namestnik, 1939, Podsmreka 6 A, 
3. Kavčič Janez, član, 1970, Šentjošt nad Horjulom 53, 

Marko Košir, namestnik, 1968, Črni Vrh 31, 
4.   Andrej Malovrh, član, 1974, Pristava pri Polhovem Gradcu 5,   
      Boštjan Rihar, namestnik, 1971, Ul. Emila Adamiča 41, Dobrova. 
 
ZA: 13 glasov        PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
V razpravi na temo odpoklica člana nadzornega sveta v JP Snaga, je svetnik Pograjc Marjan 
nasprotoval predlogu, saj je bil mnenja, da  predstavniki SDS ne zasedajo nobene funkcije, v 
občini pa je po njegovem mnenju kar nekaj primernih in sposobnih ljudi za prevzem funkcij.  
Svetnik Kirinčič je povedal, da je bil predlog oblikovan v skladu s pravili in posredovan kot 
predlog za sprejem na občinskem svetu. Prav tako se je svetnik Milan Velkovrh pridružil 
mnenju g. Pograjca v zvezi s tem, da so predlagani kandidati vedno eni in isti ljudje.         
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Po razpravi je župan dal na glasovanje prvotni predlog sklepa:  
 
Sklep 39/4/4 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec predlaga, da skupščina Holdinga na dnevni red 
seje uvrsti predlog za odpoklic člana nadzornega sveta odvisne družbe JP Snaga, gospoda 
Marijana Trojarja, ter namesto njega imenuje Antona Potočnika, postopku, ki ga ureja 
družbena pogodba oz. drugi veljavni predpisi.   
 
ZA: 9 glasov        PROTI: 2 glasova 
Sklep je bil sprejet. 
 
Potočnik se je svetnikom zahvalil za izkazano zaupanje. 
 
Ad 6) Razno 
Svetnica Olga Skopec in svetnik Anton Potočnik sta občinskemu svetu predlagala v sprejem 
Izjavo o opredelitvi občinskega sveta proti vojni v Iraku in nestrinjanje s stališči in ukrepi 
slovenske vlade. Izjava naj bi se posredovala tudi medijem.  
 
Po razpravi med svetniki, ki so bili različnih mnenj, je župan podal predlog Izjave na 
glasovanje. Za podpis Izjave se je opredelilo 5 svetnikov, 5 pa jih je glasovalo proti. Ostali so 
se vzdržali, svetnik Velkovrh pri glasovanju ni bil prisoten.     
 
Svetnik Harison Kirinčič je zastavil vprašanje v zvezi z nakupom zemljišč za gradnjo šole na 
Dobrovi gospodu Pograjcu. Ali morda svetnik Pograjc ve, kdo je odkupil parcele? Pograjc je 
odgovoril, da je prisostvoval pri pogajanjih v zvezi z nakupom zemljišča z neko gospo iz 
Argentine. Dokumentacija o nakupu zemljišča obstaja na občini, za druge morebitne nakupe 
zemljišč pa ne ve.  
 
Svetnik Viktor Prosen je v imenu NSi. povabil prisotne  na seminar na temo socialnega in 
družbenega vidika kmetijstva ob vstopu v Evropsko unijo.  
 
Svetnik Potočnik je povedal, da se bliža občinski praznik. Dejal je, da bi bilo primerno, da se 
občinski svet odloči o izbiri kraja za izvedbo praznovanja občinskega praznika. Svetnik 
Leopold Oblak se je strinjal ter menil, naj se pozove tudi vsa društva v občini, ki bi 
kandidirala za organizatorja občinske prireditve.  
 
    
Seja je bila zaključena ob 22.15 uri. 
 
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar  

        
 
 
       Lovro Mrak 

                                župan  


